
 

Møte start: Kl.: 1900.  

Møte slutt: Kl.: 2120. 

Neste styremøte: 5. februar 2025 kl. 1900 i klubbhuset. Deler møtet i to. Spikrer en aktivitetsdag og 
fokus på årsmøtet. 

Årsmøte avholdes 13. mars 2025 kl. 1900 med styremøte kl. 1730. 

 

STYREMØTE 5. FEBRUAR 2025  

TIL STEDE: Svein Granøien, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Siv Ingrid Lund, Anders 
Gunhildsøien, Kai Børge Amdal, Lise Beate Halseth og Kristin Hage. 

Ikke til stede:  

Martin Granøien og Vegard Løkslett. 

 

Anders sitt ord: 

-Spikre  

-Hva NINA har sagt om fiske neste sesong, forslag til redusert sesong og lengde for fisk i Gaula. 15. 
juni- 15. august. 

 

INFO FRA UTVALGENE  

KVINNEUTVALGET: 

-Har hatt møte med 13 stk. Idemyldring. 

-Forslag til nytt utvalg som samler alle som ønsker å gå på tur: Utvalget for Friluftsliv 

-Kristin Hage har satt opp liste for hvem som har meldt seg villig til å være i dette utvalget. 



-Har snakket med Sjøsikker båtførerkurs og de kan komme og holde kurs. Vi diskuterer muligheten 
rundt å ha to kurs på 1 helg. 

-Flere datoer vi kan vise oss frem på i nærmiljøet. Friluftslivets år osv. 

 

 
 
 

FISKEUTVALGET: 

- 
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 

- 

 
 

UNGDOMSUTVALGET:  

- 

ØKONOMI:  

- 

 

 

FURUKOLLEN:  

- 

 

 



KLUBBHUS: 

-Nesten ferdig med taket i kjelleren. 

-Flere baller i luften. 

-Har startet med å ta bilder til utleie og anskaffe utstyr. 

-Småting med huset må falle på plass. Varmt vann etc. 

 
ÅRSHJULET OG FRISTER: 

-Invitasjon til jegerprøvekurs bør sendes ut før vinterferien. 

 

FRILUFTSLIVETS ÅR 2025 

-6. juni 2025: Gauldalsporten 

-6.-14. september: Friluftslivets uke 

-10. oktober: Verdensdagen for psykisk helse 

-15. desember: Frivillighetens dag 

 

 
Annet:  

-Vi diskuterer tema som skal være med i årsmøtet. 

-Årsberetninger for året 2024 begynner å bli ferdig.  

-Årsberetninger legges ut individuelt per utvalgsside. 

-Planlegging av årsmøtet. 

-Gjennomgang av styrets årsmelding. 
 
-Det skal skrives referat for alle møter som holdes i utvalgene og disse skal legges ut på nettsiden. 
 
-Klær og alt som omhandler det er godt i gang og ser meget lovende ut. 
 
 
Tema som skal tas opp på årsmøtet: 
-Klubbhusutvalg. 



-Kvinneutvalget stiller med to representanter til styremøter. VEDTEKTSENDRING SOM ER STEMT PÅ 
FØR, MULIG DETTE IKKE BLE SKREVET OM DA DETTE BLE GJORT. 
 
 
 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


